



**STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.**

**Protokoll över styrelsemöte
20/2021**

Tid 16.05.2021 kl. 18:00
Plats Cella Nova och Microsoft Teams

Närvarande Robin Eriksson
Lydia Nystén
Angelina Mattbäck
Lisa Niemistö
Johannes Lövdahl
Kia Stenbacka
Emilia Sparf
Ville Toivari
Jonas Jansson
Joakim Andersson

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnades kl. 18:01.

2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET

Konstaterades.

3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN

Föredragningslistan godkändes i sin helhet.

4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT

Inget att tillägga.

5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll godkändes.

6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN

Robin Eriksson

- Samkväm med Filica
- KY:s Solenna akt

Lydia Nystén

- Samkväm med Filica
- ÅFK x NU möte
- Niord möte
- Årsfestplaneringsmöte med Ville
- OVVS samkväm
- Presidiemöte



- Underorganisationsmöte och program

Angelina Mattbäck

- Samkväm med Filica

Emilia Sparf

- Samkväm med Filica

Johannes Lövdahl

- Samkväm med Filica
- Hanksports x HankGents motionscirkel
- Underorganisationsmöte och program
- Prepkursevenemang

Ville Toivari

- Samkväm med Filica
- Årsfestplaneringsmöte med Lydia
- ÅFK x NU möte
- Underorganisationsmöte och program
- Kela på De feedbacktillfälle

Kia Stenbacka

- Samkväm med Filica

Jonas Jansson

- Samkväm med Filica
- Hanksports x HankGents motionscirkel

Joakim Andersson

- Samkväm med Filica
- Prepkursevenemang
- Tillsammans Jorden Runt-möte

Lisa Niemistö

- Samkväm med Filica

7 § CELLA NOVA

Cellastolar diskuterades. Beerpongbord samt nya bord till cella diskuterades.

8 § UTBILDNINGSPOLITIK

Diskussion kring utistutorträff.

9 § STUDIESOCIALT

Turorskolning och AW tillsammans med Gekko inkommande tisdag. Prepkursen är nu över och feedback kring denna diskuterades. Gulis- och studietutorträff på fredag diskuterades.



10 § EKONOMI

Fakturor har skickats. Deklaration har gjorts. Diskussion kring sökande av stöd för stängning under corona. Dagssaldot nämndes.

11 § NÄRINGSLIV

Spons sökning framskrider.

12 § NÖTTE

Statistik kring publicering och läsarantal av nötte diskuterades. Tutorfotografering diskuterades.

13 § PROJEKT

Välmåendeenkät planeras på tisdag. OVVS och dess nästa möte diskuterades. Niordmöte diskuterades samt underorganisationsmöte diskuterades. Hållbarhet diskuterades. Jubileumsårsfesthalarmärke diskuterades.

14 § INFO & WEBB

Jorden runt-evenemang samt kilometerkampen skall marknadsföras. Ett sista infomail skickas ut på tisdag.

15 § PROGRAM

Detox-evenemang samt styrelsens sommarträff diskuterades. Diskussion kring utdelning av vappenhalarmärken.

16 § INBJUDNINGAR

Inget att tillägga.

17 § AKTUELLT

SESS stipendium

Utrustning till poddinspelning diskuterades.

VCVN

VCVN diskuterades samt rekrytering till denna. Jonas valdes till ordförande.

Kommunalvalet

OVVS valdebatt bör marknadsföras samt kommunalvalet i dess helhet. En video kring hur man röstar diskuterades.

18 § ÖVRIGA ÄRENDEN

Inget att tillägga.



STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.

19 § NÄSTA MÖTE

Nästa styrelsemöte hålls söndag 23.05.2021 kl. 18:00 vid Cella Nova / Microsoft Teams.

20 § MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutades kl. 19:49

Robin Eriksson
Ordförande

Kia Stenbacka
Sekreterare